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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2024/25:42 Betyget F

Statsrådet Lotta Edholm har tidigare sagt: "Jag kommer aldrig medverka till att 
F-betyget tas bort. Aldrig någonsin."   (Sveriges Lärare 2022-11-22)

Vidare i samma intervju sa statsrådet: 

" Jag tror att det enda det leder till att ta bort icke godkänt eller F-betyget är att 
man inte vet vilka de eleverna är."

Nu skriver statsrådet tillsammans med statsrådet Johan Pehrson i SvD (2024-
09-22) att de "förespråkar att den skarpa gränsen för betyget F försvinner".

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Lotta Edholm:

 

1. Hur ser statsrådet och regeringen på betyget F? 
2. Avser regeringen att avskaffa betyget F?

………………………………………

Åsa Westlund (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-25
Besvaras senast
2024-10-17


